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Nieuwbouw Sporthal Amersfoort 

 

 
 
Nieuwbouw Sporthal Amersfoort 
 
Eind oktober zijn we gestart met de nieuwbouw Sporthal Amersfoort. Op de bestaande  
locatie aan het Koning Arthurpad in Amersfoort Schothorst wordt een nieuwe sporthal  
gerealiseerd genaamd Femke Bol hal.  De vernieuwde sporthal voldoet aan de huidige  
eisen en biedt voldoende ruimte voor binnensporten in de wijk. De nieuwe sporthal wordt  
circa twee meter hoger dan de huidige gymzaal. Dit is noodzakelijk zodat de sportzaal  
opgesplitst kan worden in twee zaaldelen. 
 
Architect: 19 het atelier architecten         
 
Opdrachtgever: NV RSO 

 
 

Onze orderportefeuille 

 
 
 

Almelo 
Nieuwbouw Sportcomplex Almelo 

 
Amersfoort 

Nieuwbouw Sportzaal Femke Bol hal 
 

Epe 
Nieuwbouw woonzorgcentrum ‘t Slath 

 
Epe 

Verbouw woning Epe 
 

Epe 
Inrichting kantoor hal 4 VMI fase 2 

 
Hilversum 

Nieuwbouw MFA Hilversum 
 

Lelystad 
Nieuwbouw Kindcentrum De Kring 

 
Twello 

Nieuwbouw 15 luxe appartementen Duo Nova 
 

Wezep 
Nieuwbouw woning 

 
Wijchen 

Nieuwbouw 5 sterrenhotel Thermen Berendonck 
 

Zeewolde 
Nieuwbouw 27 woningen Bij de Sluis, 12 appartementen Bij de Sluis 

en 6 sloepwoningen Boeghaven 
 

Zwolle 
Verbouw woning 

 
 

Collega’s aan het woord 

Opgeleverd 

 
 

Apeldoorn 
Revitalisering scholencomplex UGO 

 
Deventer 

Nieuwbouw Appartementengebouw STAAL 
 

Epe 
Verbouw De Droomboom 

 
Epe 

Nieuwbouw 8 bedrijfsunits 
 

Heerde 
Verbouw 6 appartementen 

 
Lelystad 

Verbouw winkel en 11 appartementen Nord-Kapp 
 

Nunspeet 
Nieuwbouw/verbouw Carwash wasstraat en boxen 

 
Oene 

Verbouw woning 
 

Twello 
Nieuwbouw bedrijfsunits en appartementen Klunder 

 
Vaassen 

Nieuwbouw 13 appartementen Isendoorn 
 

Zeewolde 
Nieuwbouw 17 appartementen Boeghaven 

 

Personeel 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ben Wolters 45 jaar in dienst 
 
Afgelopen 6 augustus was Ben Wolters 45 jaar in  
dienst bij Van Norel. Hier werd tijdens onze zomerborrel, 
vlak voor de bouwvak bij stilgestaan. Ben heeft een  
prachtige speld en een bos bloemen in ontvangst mogen  
nemen.  

  
 
 Jaarlijks pv uitje 
  
 Dit jaar zijn we met uitgeweken naar het prachtige Limburg. Op vrijdagochtend om 08:00 uur zijn  
 wij vertrokken met de bus, we zijn eerst naar het plaatsje Arcen geweest. Hier konden we uit verschillende  
 activiteiten kiezen zoals: het bezoeken van De kasteeltuin, Graanbranderij De IJsvogel of de Hertog Jan  
 Brouwerij. Na de lunch zijn we richting Maastricht vertrokken voor een aantal andere bezienswaardigheden.  
 De activiteiten deze dag waren zeer geslaagd, aan het eind van de middag reden we naar ons hotel in  
 Valkenburg. Hier konden we nagenieten van de activiteiten en later aanschuiven bij het diner. ‘s Avonds  
 stond er nog een oranje-quiz op het programma, collega’s onderling waren heel fanatiek. De volgende  
 ochtend konden we samen ontbijten en ons klaar maken voor de laatste activiteit, naderhand konden we  
 nog even door het prachtige Valkenburg wandelen. We hebben deze dag afgesloten bij de Sprengenhorst  
 in Wenum Wiesel. Het was wederom een geslaagd weekend. 
 
 
 

(Nieuwe) Collega’s 

 

Terug van weggeweest. Vanaf 2 september is Arno Broekhuis terug in ons team, gevolgd  
door Harco Bosman, hij is vanaf 7 oktober in dienst. Arno gaat op den duur Gerrit Bosch  
(van de onderhoudsbus) vervangen als onderhoudsdienstmonteur, Harco gaat zijn rol  
vervullen als voorman. Welkom terug! 

 
 
 
 Wie ben je, wat doe je binnen van Norel, en welke opleiding volg je? 
  
 Hallo, Ik ben Ruben Jans, Ik ben de bouw in gerold vanuit een geschiedenis in de  
 detailhandel waar ik als filiaalmanager mijn plafond had bereikt. Als leerling  
 timmerman vloog ik door de opleiding heen en slaagde ik cum laude. Vervolgens heb 
 ik een aantal jaren de tijd genomen wat meer van de praktijk te zien maar wist  
 altijd al dat ik uit eindelijk graag wilde doorleren. 
  
 2 jaar geleden was het moment daar en startte ik met de KOB opleiding reeks:  
 “Techniek B&U”, vervolgens “Calculatie en opdrachtverwerving” en dit jaar ben ik  
 gestart met “werkvoorbereiding en uitvoering B&U”. 
  
 Wat heeft je gemotiveerd om deze opleiding te kiezen? 
  
 De bouw is heel divers en voor het vak timmerman zijn er een groot aantal skills  
 die je je goed eigen moet maken. Ook moet je veel schakelen in de ruwbouw,  
 constructief nadenken over tijdelijke en permanente elementen vanuit een esthetisch   
 oogpunt de afwerking bekijken. Daarin heb ik de afgelopen jaren erg veel van jullie, (mijn   
 collega's) geleerd. Zoals ik al zei wilde ik altijd al verder leren maar om me in de praktijk  
 helemaal taakvolwassen te voelen heeft me een aantal jaar gekost. Wat ook sterk  
 meespeelt in de motivatie om door te leren is mijn duurzame inzetbaarheid, want hoewel  
 ik nu jong ben, denk ik niet dat ik dat altijd zal blijven. Dus zelf preservatie  
 is zeker een factor. En tot slot speelt ook eer wel een beetje mee; het kan niet zo zijn  
 dat ik meer detailhandelsdiploma's op zak heb dan de diploma's voor de carrière waarin ik  
 verder wil. 
  
 Hoe heb je de opleiding tot nu toe ervaren? 
  
 Ik ben met volle enthousiasme aan de reeks opleidingen begonnen en vind het heel  
 interessant. Het is niet altijd makkelijk en het is ook best wel slopend om na je werkdag nog  
 met school bezig te zijn, maar omdat de stof interessant is blijft het ook goed hangen en  
 besef je steeds beter wat er achter de schermen allemaal speelt en gespeeld heeft. 
  
 Welke aspecten van de opleiding vind je het meest interessant? 
  
 Ik ben gevoelig voor absolute informatie, dingen die altijd zijn zoals je ze leert. De  
 bouw zit hier boordevol mee en dat maakt de opleiding voor mij ook goed te  
 behappen. Wat ook goed helpt is dat je er in de praktijk dagelijks mee te maken hebt. 
  
 Hoe denk je dat deze opleiding je zal helpen in je toekomstige carrière? 
  
 Ik hoop in de toekomst natuurlijk mij nog te kunnen ontwikkelen. Dat zal dan wel  
 op carrière niveaus zijn. En dan is een goeie theoretische basis wel essentieel. 
  
 Wat zou je anderen aanraden die overwegen om dezelfde opleiding te volgen? 
  
 Om gewoon eens te informeren of het wat voor je is. Open dagen van opleidingen die je  
 interessant vind zijn the place to be en mocht je er persoonlijke ervaringen over willen  
 horen dan ben ik een open boek, trek me aan de jas en vraag wat je wil weten. 
  
 Zijn er specifieke uitdagingen die je al bent tegengekomen tijdens je opleiding? 
  
 Ongepland was het afgelopen jaar voor mij persoonlijk heel roerig. Zelf vond ik de  
 grootste uitdaging om alle ballen hoog te houden, maar de opleidingen zijn over het  
 algemeen ontworpen om mensen dingen bij te brengen en het is niet heel uitdagend om  
 stof tot je te nemen. Dat is gewoon de tijd nemen en doen. Toets momenten, presentaties  
 en zeker je examen, deze zullen altijd wel even spannend zijn maar ik denk dat als je genoeg tijd  
 in de opleiding investeert, dat je niet bang hoeft te zijn voor uitdagingen. 
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 Wie ben je, wat doe je binnen van Norel, en welke opleiding volg je? 
  
 Mijn naam is Jan van Olst en ben werkzaam in de functie werkvoorbereider.  
 Momenteel volg ik de opleiding: Allround werkorganisator bij de BOB. Dit is een  
 opleiding van één jaar en dit behelst 18 lesdagen van 13:00-20:30 uur, daarnaast heb  
 je nog een aantal coaching gesprekken. Uiteindelijk lever je een eindwerkstuk in die  
 je ook moet gaan presenteren. 
  
 Wat heeft je gemotiveerd om deze opleiding te kiezen? 
  
 Allereerst vind ik bouwen gewoon hartstikke leuk, daarnaast ben ik altijd op zoek om  
 mijn kennis te verbreden. Ook is het leuk om met concullega’s te sparren/ te horen hoe  
 zij sommige zaken aanvliegen en waarom. 
  
 Hoe heb je de opleiding tot nu toe ervaren? 
  
 De laatste opleiding is alweer een jaar of 6/7 geleden, dus het was weer even wennen  
 aan de langere dagen (13:00-20:30 uur) en het bijhorende huiswerk. Ik heb ondertussen  
 de eerste 3 lessen gehad, dus dat zit wel weer goed. Er worden verschillende vakrichtingen  
 gegeven en er is veel inbreng mogelijk, dat maken de lessen leuk en uitdagend. 
  
 Welke aspecten van de opleiding vind je het meest interessant? 
  
 Een onderdeel is soft skills, hierbij krijgen we allerlei tools om te kunnen gebruiken in onze  
 communicatie. Denk daarbij aan een inkoopgesprek, een presentatie maar ook tijdens  
 vergaderingen etc. Aangezien ik dit tot op heden vooral op de automatische piloot/ gevoel  
 doe vindt ik dit wel een interessant onderdeel. 
   
 Hoe denk je dat deze opleiding je zal helpen in je toekomstige carrière? 
  
 Ze leggen per vak de essentiële dingen uit en krijgen dan door middel van praktijkvoorbeelden  
 (al dan niet door de cursisten ingebracht) aanwijzingen en aandachtspunten mee. Van elk  
 vak krijg je daar allerlei inzichten mee die je vrij makkelijk kan toepassen in je eigen dagelijkse  
 werkzaamheden. 
  
 Wat zou je anderen aanraden die overwegen om dezelfde opleiding te volgen? 
  
 Het allerbelangrijkste is gewoon dat je het leuk vindt om zo’n opleiding te volgen. Er wordt  
 met name ten aanzien van het huiswerk en het maken van de eindopdracht wel een behoorlijke  
 zelfstandigheid verwacht, hier moet je bij vragen er dus zelf achteraan om antwoorden te krijgen.  
 Als je er plezier in hebt en je vind het leuk dan gaat dat redelijk vanzelf. 
  
 Zijn er specifieke uitdagingen die je al bent tegengekomen tijdens je opleiding? 
  
 Zoals al gezegd is het onderdeel soft skills wat “buiten mij comfortzone”, dat zie ik dan ook  
 als een uitdaging. Daarnaast moet je ook met 3 medecursisten een groepsopdracht maken, dat is  
 ook altijd wel een uitdaging om op elkaar af te stemmen. 
  

Nieuwbouw ‘t Slath 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nieuwbouw Hotel Thermen Berendonck 

 

 

 
 Nieuwbouw woonzorgcentrum ‘t Slath 
 
 De voorbereidingen voor de nieuwbouw woonzorgcentrum ‘t Slath zijn in volle gang. Er is ondertussen  
 een in– en uitrit gemaakt voor het bouwverkeer en de bouwhekken zijn inmiddels geplaatst. ‘t Slath is  
 een woonzorgcentrum in Epe. Deze biedt huisvesting aan mensen met een lichamelijke beperking en/of 
 niet aangeboren hersenafwijking. Het huidige pand dateert uit de jaren 60/70 en is toe aan vervanging. 
 
  
 
 Architect: Lengkeek architecten en ingenieurs 
 
 Opdrachtgever: Siza 

 
 

 
 

  
 Nieuwbouw Hotel Thermen Berendonck 
 
 Er wordt hard gewerkt aan de nieuwbouw Hotel Thermen Berendonck. Het hotel biedt een breed scala  
 aan faciliteiten, waaronder meer dan honderd sprookjesachtige mooie kamers, suites en twee restaurants.  
 Een belangrijk kenmerk van dit hotel is de rustige en groene omgeving. De gasten kunnen  
 binnendoor, via een tunnel van het hotel naar het welnesscomplex. Nieuwsgierig geworden naar de  
 ontwikkelingen op de bouw? 
 
  

 
 Klik op onderstaande link: 
 

 Magie in de Steigers 
 
  
 Opdrachtgever: Hotel Berendonck Vastgoed B.V. 
 Architect: Strategie Architecten 
 Constructeut: Verhoeve & Faber 
 Installateur: Linthorst Installatietechniek 
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